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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2023/24:604 Situationen på Saltviksanstalten och inom Kriminalvården

I lokala medier har västernorrlänningarna kunnat ta del av larmsignaler från 
fackliga företrädare inom kriminalvården gällande konsekvenserna av 
överbeläggningarna på anstalten Saltvik. Facket har varnat för att den pressade 
situationen leder till försämrade möjligheter för kriminalvårdarna att utföra sitt 
uppdrag och i förlängningen till reella arbetsmiljöproblem och allvarliga risker. 
Utvecklingen gällande överbeläggningar har gått så snabbt på Saltviksanstalten 
att intagna nu tvingas sova på madrasser på golvet.

Den 13 februari meddelades att Kriminalvården går upp i stabsläge med 
anledning av den akuta platsbristen.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer 
följande:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att avhjälpa den akuta platsbristen 
inom kriminalvården?

………………………………………

Peter Hedberg (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-14
Besvaras senast
2024-02-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


